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Generalforsamling - referat  

Placering: Hallens Cafeteria 

Dato: 17-01-2024 

Tidspunkt: 19.30 

Deltagere: 12 personer – herunder bestyrelsen og 1 suppleant 

  

Punkter på dagsorden 

1. Valg af dirigent og referant 

2. Formandens beretning 

3. Kasserens beretning (inkl. Høstfest) 

4. Indkomne forslag 

5. Fastsættelse af kontingent 

6. Valg af bestyrelsen 

7. Valg af revisor 

8. Eventuelt 

 

1. Dirigent: Anja Gandrup 

Referant: Camilla Natbjerg Hansen 

2. Formanden fortalte at vi har haft fællesspisning 3 gange i 2023. Alle gange har været fuldt bookede med 

ca. 60 betalende gæster - og har generelt været en stor succes. Dog går folk tidligt hjem selvom det har 

været afholdt en fredag også. Første gang stod menuen på lasagne i samarbejde med Tinnetgaard og 

hvor vi støttede Købmanden og dens overlevelse ved at handle lokalt og donere overskuddet til denne. 

Anden gang var fokus på Vonge bøffen hvor vi havde Olga Kragh med og hyldede Vonge Kro og 

Vongebøffens historie. Tredje gang serverede vi mørbrad alá creme samt pandekager med is. 

 

Udover de 3 x fællesspisning i løbet af året, har der også været afholdt: 

- Fastelavn hvor der var ca. 160 deltagere som normalt 

- Legepladsdag hvor der var ca. 20 deltagere som normalt 

- Sankt Hans som i år var med Livemusik og ølvogn grundet det i år faldt på en fredag. Her var der ca. 150 

deltagere. 

- Juletræsfest hvor der var 80 børn og 62 voksne som var det samme som sidste år. 
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- Generalforsamling (i dag) 

 

Formanden fortæller desuden at han går af og at han er kommet med i den nye stiforening. Stien er lidt 

forsinket grundet Vejle Spildevand som skal i gang med at separere kloakvand og regnvand. Derfor bliver 

det sidste af stien først lavet derefter. Der kommer i forbindelse med separationen til at være en tør sø 

ved kælkebakken og en blivende sø ved Mølgaardsvej. 

3. Kassereren beretter at der denne gang er tale om et 14 måneders regnskabsår, da vi har valgt at flytte 

vores regnskabsår fra 1. november til 1. januar for at følge kalenderåret. Der fortælles desuden at vi har 

haft indtægter på 44.890 kr. som er en del mere end det forgangne år. I forhold til udgifter, så har vi haft 

udgifter på nye flag til lygtepælene samt sponsorater til bl.a. Købmanden.  

 

Der er stadig penge (26.500 kr.) som er allokeret til legepladsen (evt. skaterbanen) og legepladsudvalget 

er gjort opmærksomme på dette. I alt ender vi på et lille underskud på -934 kr. og har 67.192 kr. på 

kontoen. 

 

Høstfestudvalget fortæller at de er glade for det gode samarbejde med VOB og at de har prøvet at få fat 

i et telt gennem Nordea Fonden, men har fået afslag grundet en manglende opløsningsparagraf i VOBs 

vedtægter. I 2023 endte de med at leje et telt og der er lidt snak frem og tilbage om det kan betale sig at 

investere i et telt frem for at leje et fra gang til gang.  

 

Banko har haft en stabil indtægt som er tæt på de andre år. Dog er der handlet mere lokalt og priserne 

er steget, så der er brugt 20.000 kr. mere ved Købmanden i dette regnskabsår sammenlignet med året 

før. 

 

Der var 193 gæster til lørdagsfesten denne gang, som er flere end de to forgangne år. 

 

Raffleturneringen har fået et nyk op, da en del piger har valgt også at være med i rafleturneringen.  

 

Der var opsat en pølsevogn til bespisning on søndagen i forbindelse med oprydning. Denne var en del 

dyrere end forventet. 

 

Udgifter til Børnedag var en del lavere denne gang, da der var børnemusik i 2022 (Som Vejle Kommune 

dog betalte det meste af). 

 

Høstfestudvalget har tænkt sig igen at udlodde op til 20.000 kr. til Købmanden til Foreningerne. 

 

4. Der blev foreslået at ændre vedtægterne så vi får en opløsningsparagraf, da Nordea Fonden kræver 

denne og vi tidligere er blevet afvist grundet manglen af denne. Der blev desuden foreslået at ændre 

vedtægterne så der står at ændringer på legepladsen skal godkendes ad Vejle Kommune i stedet for Give 

Kommune, da dette er et gammelt levn. Begge forslag blev vedtaget enstemmigt.  

Det blev aftalt ikke at indkalde til ny generalforsamling angående ændringerne, da det ikke tidligere var 

gjort, medmindre Banken eller Vejle Kommune kom med et ønske om det. 

5. Det blev besluttet af fastholde beløbet for kontingent, da der er balance i økonomien og vi ikke ønsker at 

tjene på medlemmerne. 

6. Ulrik og Tove modtager genvalg. Martin, Carsten og Anne modtager ikke genvalg, men ønsker at hjælpe 

til hvis behovet opstår. Jacob Lauridsen ønsker at komme i bestyrelsen. Marianne Larsen og Karen 
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Christensen ønsker at stille op som suppleanter. Alle opstillede blev valgt. Ulrik og Tove blev genvalgt. 

Derfor består bestyrelsen nu af: Ulrik Bering Henriksen, Tove Kjeldsen, Jakob Nielsen, Jacob Lauridsen og 

Camilla Natbjerg Hansen. Suppleanter er: Marianne Larsen og Karen Christensen. 

7. Bent og Marianne modtager valg som revisorer. De er begge blevet genvalgt. 

8. Tove har haft fat i vores forsikringsselskab, da forsikringen var tegning i et forkert CVR nummer og derfor 

var betalt, men egentlig ikke dækkede. Det er der styr på nu. Prisen stiger fra 1800 til 2700 kr. 

 

Der er tvivl om hvilket sand der er på legepladsen. Ulrik spørger Uffe om han ved hvad og hvor meget 

der er lagt på. 

 

Der blev forslået om vi skulle søge penge til fælles snerydningsudstyr. Reaktionen er at flere tror tingene 

vil ende med at blive ødelagt hurtigt og at det måske var mere aktuelt med et sneteam hvor borgere kan 

gå sammen om at betale for snedrydning gennem et firma. 

 

Der er tvivl om hvilken forening Høstfestudvalget hører til. De må ikke have penge stående selv og skal 

derfor have fundet ud af om de hører under Ønif eller VOB. Der er ikke fundet et endeligt svar, men 

Høstfestudvalget kommer til at arbejde videre med det i 2024. 


